
Referat fra bestyrelsesmødet d.30-08-18. 
 
Pkt.1: Fremmødt. 
Conny-Charlotte-Jens og Jørgen. Harry var sygemeldt. 
 
Pkt.2: Siden sidst. 
Ungerådet i ”Lindholm Indefra” v/ Nicky Bertelsen har forespurgt om mulighed for at præsentere sig til 
beboermødet. 
Bestyrelsen gav grønt lys, hvis det blev koordineret med vores administration. 
Der er valg af suppleanter til vores bestyrelse, men det er pt. Ikke lykkes at finde egnede emner, men der 
arbejdes videre. 
Bestyrelsen har desværre fået 2 henvendelser vedr. kakerlakker i lejligheden. Sagerne er vidergivet til 
ejendomsfunktionærerne og administrationen. 
En del beboere fik spoleret nattesøvnen da en bil brød i brand på P-pladsen v/Lindevænget, i starten af 
august. Bilen var åbenbart ”placeret” idet ejeren ikke er bosiddende i afdelingen. 
 
Pkt.3: Haveudvalg. 
Planerne for omlægning og modernisering af udearealerne i afdelingen blev drøftet, herunder ønsker fra 
Jørgen og Semir. Ønsket er et haveudvalg med deltagelse af en beboer og et bestyrelsesmedlem. Et 
spændende projekt som kommer i forslag på beboermødet. 
 
Pkt.4: Aflysning af grillarrangement. 
Det planlagte arrangement med helstegt gris, måtte desværre aflyses pga. forbud mod åben ild. 
Grillmesteren har givet tilsagn om at komme til næste sommer. 
 
Pkt.5: Forslag til beboermødet d.03-09-18. 
Bestyrelsen har fremlagt 3 forslag til beboermødet, og administrationen 1 forslag. Forslagene blev drøftet. 
 
Pkt.6: Eventuelt. 
Afd.11. vil pr.03-09-18. indføre parkeringskort til alle beboere. Reglerne blev drøftet. Tiltaget er sat i gang 
pga. bilister fra naboafdelinger benytter vores P-pladser samtidig med at bilparken øges. 
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes d.25-10-18,kl.16. 
 
 
Mvh. Bestyrelsen i afd.11. 
 
 


